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JuÅ¼ kilka dni minÄ™Å‚o od rozpoczÄ™cia sezonu wyÅ›cigowego na SÅ‚uÅ¼ewcu, a ja nadal
jestem pod wraÅ¼eniem liczby widzów, jaka siÄ™ zjawiÅ‚a na warszawskim torze. Takie tÅ‚umy
pamiÄ™tam z lat 1960., kiedy jako dziecko towarzyszyÅ‚em dziadkowi, zapalonemu graczowi i
miÅ‚oÅ›nikowi wyÅ›cigów, który przed wojnÄ… bywaÅ‚ regularnie na torze Persenkówka we Lwowie.
GÅ‚ówna trybuna na SÅ‚uÅ¼ewcu jest w remoncie, wiÄ™c widzowie musieli siÄ™ tÅ‚oczyÄ‡ na tej
Å›rodkowej, zastanawiaÅ‚em siÄ™ wiÄ™c, czy owa sytuacja nie stworzyÅ‚a przypadkiem
wraÅ¼enia wiÄ™kszego tÅ‚oku niÅ¼ w rzeczywistoÅ›ci. PostanowiÅ‚em to sprawdziÄ‡.

Danych dostarczyÅ‚ mi rzecznik prasowy Toru SÅ‚uÅ¼ewiec, Sylwester Puczen. PotwierdziÅ‚y one,
Å¼e jeÅ›li chodzi o liczbÄ™ widzów, tendencja jest wyraÅºnie wzrostowa. Cieszy, Å¼e na tor
przychodzi coraz wiÄ™cej mÅ‚odych ludzi, rodzin z dzieÄ‡mi, a nawet widziaÅ‚em w niedzielÄ™
sporo kobiet w stanie bÅ‚ogosÅ‚awionym. TrochÄ™ martwi, Å¼e skokowy wzrost liczby widzów
miÄ™dzy tym rokiem a poprzednim nie przeÅ‚oÅ¼yÅ‚ siÄ™ na choÄ‡by w poÅ‚owie taki wzrost
obrotów.Podobny problem majÄ… Partynice. Coraz wiÄ™cej WrocÅ‚awiaków odwiedza tamtejszy
tor, staje siÄ™ on modnym miejscem wizyt caÅ‚ych rodzin, ale na razie sÅ‚abo siÄ™ to przekÅ‚ada
na obroty. Nie od razu Kraków zbudowano &ndash; chciaÅ‚oby siÄ™ powiedzieÄ‡. WaÅ¼ne, Å¼e
tendencja jest wzrostowa, a organizatorzy zarówno w Warszawie, jak i we WrocÅ‚awiu nie
szczÄ™dzÄ… wysiÅ‚ków, aby wyÅ›cigi spopularyzowaÄ‡. JeÅ›li przy tym temacie jesteÅ›my, to
wielkim nierozwiÄ…zanym na razie problemem jest moÅ¼liwoÅ›Ä‡ przyjmowania zakÅ‚adów
wzajemnych poprzez internet. To jest problem nie tylko Totalizatora Sportowego, ale caÅ‚ego
Å›rodowiska wyÅ›cigowego. Kwestia byÄ‡ albo nie byÄ‡ wyÅ›cigów konnych w Polsce zarówno w
niedalekiej, jak i dalszej przyszÅ‚oÅ›ci. Ale wystarczy tego dziegciu. Smakujmy miód. Cieszmy siÄ™
tymi tÅ‚umami na SÅ‚uÅ¼ewcu, i na Partynicach, bo wczoraj ruszyÅ‚y wyÅ›cigi we WrocÅ‚awiu i
choÄ‡ nie mam liczb, ale z tego co sÅ‚yszaÅ‚em, widzów teÅ¼ byÅ‚y tÅ‚umy.Marek Szewczyk 
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